
Protokoll fört vid De 24 Äldstes månadsmöte 27 februari 2024 i TBK:s klubblokal 
 
Närvarande Nr 2, 3, 5, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 14, 15, 18, 20, 21, 23, 24, S5, S6 
 
§1 Mötet öppnades av Björn 
 
§2 Dagordningen godkändes, Sten valdes till sekreterare för mötet 
 
§3 Fullmakter Sten har fått muntlig fullmakt av Lingam och Tomas av Peter, godkändes av 
mötet. 
 
§4 Föregående mötesprotokoll från årsmötet genomgicks och godkändes 
 
§5 Slantbevararen meddelar att kassabehållningen är 19.356 kronor. 
Vid Punkten reglering av skuld beslutades att 6000:- skall amorteras nu och ev. ytterligare 
en summa till i höst beroende på tillgången i kassan. 
 
§6 Vedbevararen meddelade att då bastun f.n. är stängd finns inget behov av vedhuggning 
just nu.  
Beroende på hur kommunen beslutar om framtida hyresgäst/arrendator så kan vi återuppta 
vedhanteringen då.  
Sten har talat med Kasim som äger veden för ev. övertagande av en del av denna.  
Då vedboden nu är olåst beslutades att Sten köper ett lås och sätter dit för att skydda våra 
prylar. 
 
§7 Gästabudsbevararen undrade om det fanns intresse för ett besök på Roslagsmuseet i 
Norrtälje under våren? Ett flertal anmälde intresse och tidpunkt kommer via mail senare. 
Vidare bestämdes att strömmingsfesten skall äga rum som sedvanligt i maj.  
Vid frågan Hur hålla klubben levande under stängningen så undrade Patrik om det inte 
fanns möjlighet att bada bastu någon annan stans, Påta t.ex.  
Björn kollar om det går att hyra den av Hedvig Eleonora scoutkår som äger Påta. 
 
§8 Stadgeändringen med anledning av motionen, som bifölls på årsmötet, att sänka 
beloppet vid uppvaktning till 100:-  beslöt mötet att godkända denna ändring. 
 
§9 Rapport från mötet med kommunen. Reynoldh redogjorde från det möte som han, Björn 
och Sten haft med personal från Fritidskontoret och på kommunen. Kommunen anser att 
Domarudden är viktigt att satsa på och att man har en långsiktig plan för anläggningen.  Nu 
under stängningen genomför man en genomgång av alla byggnader m.m. för ev. renovering. 
Björn redovisade hur beslutsprocessen i fortsättningen kommer att gå till innan den hamnar 
hos politikerna för beslut, något som kan ta lång tid då det är många steg att passera. 
Vid den diskussion om framtiden som därpå följde framfördes många synpunkter:  
Bertil undrade hur det gått med besiktningen, Bert frågade om tillsynen nu under 
stängningen och Lars ansåg att vi borde lobba lite hos politikerna för Domaruddens framtid. 
Reynoldh tyckte att vi skulle bjuda in fritidschefen Johan Nordström till nästa möte så han 
kan lämna mer besked. 
Patrik tyckte inte att vi ska lämna den nya klyven på vedbacken nu när det inte sker någon 
vedhuggning. Beslutades att flytta den hem till Leifs carport så snart som möjligt. 



 
Björn ställde frågan hur vi skulle ställa oss om vi fick en förfrågan om att driva bastun från 
kommunen eller hyresgäst /arrendator. De flesta ansåg nog att vi inte skulle ta på oss ett 
sådant ansvar men att det fick tas upp till dialog om frågan skulle uppkomma. 
 
§10 Övriga frågor om bastun Utöver vad som sagts ovan fanns inga frågor att ta upp. 
 
§11 Medlemsfrågor Då två medlemmar, Staffan och Bertil M, utgått ur klubben finns 
möjlighet att välja in två nya. Enligt årsmötesprotokollet så beslöts att detta skulle ske på 
nästkommande möte d.v.s. idag.  
De föreslagna, Alexander Rasa och Ola Hammarström, presenterades av sina ”faddrar” och 
efter beslut av mötet, att frångå sluten omröstning enligt stadgarna, så valdes dessa två 
enhälligt av mötet.  
Alexander tilldelades nr 4 och Ola nr 19 i rullan. 
 
§12 Övriga frågor Peter har begärt återremiss av motionen från 2022 angående säkerhet på 
vedbacken.  Det var mötets mening att det är viktigt med säkerheten och att var och en 
inköper den skyddsutrustning som behövs för personligt bruk. Utöver det kan klubben 
inköpa ett antal gula västar att låna ut till ”gästarbetare”. Gäster ska inte arbeta med 
maskinerna.  Det är viktigt med rotation av arbetsuppgifterna. Hjälm med ansiktsskydd och 
sågbyxor ska användas vid arbete med motorsåg.  
Var och en arbetar alltid frivilligt och under eget ansvar på vedbacken.  
Peter utsågs till ”Säkerhetsbevarare” och ska tillsammans med vedbevararen se över 
säkerhetsföreskrifterna.  
 
§13 Nästa möte hålls när mer information finns att lämna. 
 
§14 Mötet avslutades av Björn som tackade de närvarande för visat intresse. 
 
 
 
 
 
 
Ordförande                                                       Protokoll fört av 
 
 

Björn Wesström.                                              Sten Reideby 
 


